
Alicja Szczepańska,  Kraków, 15.02.2021 r. 
Radna Miasta Krakowa 
 
 
 
 
                                                                                  Prezydent Miasta Krakowa 
                                                                                                       
                                                                                   Prof. Jacek Majchrowski 
 
 
 

 
INTERPELACJA 

w sprawie bonifikat dla sprzedawanych przez Urząd Miasta nieruchomości 
 
 
 
 

  
W związku z licznymi publikacjami, na temat przekazywania związkom wyznaniowym z co 
najmniej 50% bonifikatą nieruchomości, zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmą prośbą o 
udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 
 
- Czy Urząd Miasta Krakowa prowadzi kontrole sprzedanych z bonifikatą nieruchomości, czy są 
używane zgodnie w przeznaczeniem 
- Czy do tej pory stwierdzono przypadki naruszenia art. 68 Ustawy o gospodarce nieruchomościami 
i czy domagano się spłaty należnej części przyznanej bonifikaty 
 
 
 
Biorąc pod uwagę trudną sytuację finansową Gminy Miejskiej Kraków, uważam, że w interesie 
wszystkich mieszkańców jest nadzór nad nieruchomościami i przy naruszeniu przepisów wdrożenie 
odpowiednich czynności prawnych, skutkujących zwrotem pieniędzy do budżetu Miasta 
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